



<b>REFERAT FRA STYREMØTE i Vestfold og Buskerud dachshundklubb 29.01.2024</b>	
<b>Til stede:</b> Esmeralda, Tønsberg	<b>Forfall:</b>
<b>Leder:</b> Bente Fimland Therkelsen (BTF)	
<b>Nestleder:</b> Eddie Moljord (EM)	
<b>Styremedlem/kasserer:</b> Bård Kjos (BK)	
<b>Styremedlem:</b>	
<b>Styremedlem:</b> Lars.D.Christensen(LDC)	
<b>Varamedlem:</b> Anneli Holm (AH)	
<b>Varamedlem:</b> Magnus Junge Andersen (MJA)	

### Saksliste

**Sak 24/01:** Godkjenning av innkalling, saksliste og saksdokumenter

**Sak 24/02:** Praktisk planlegging av årsmøtet 2024 samt medlemsmøte

**Sak 24/03:** Styrets behandling av årsmøtedokumentene 2024

**Sak 24/04:** Sak innmeldt til årsmøte

**Sak 24/05:** Fotovegg

**Sak 24/06:** Dialogmøte HS

**Sak 24/07:** Regnskap

**Sak 24/08:** Orienteringssaker

**Sak 24/09:** Eventuelt

Sak nr.	Sak	Ansvarlig	Frist
24/01	<b>Godkjenning av innkalling, saksliste og saksdokumenter</b>  Godkjent, uten noen kommentar		
24/02	<b>Praktisk planlegging av årsmøtet 2024 samt medlemsmøte</b> Saksdokumentene må sendes ut seneste Lager agenda Komiteene/ledere deler selv ut heder og ære i sine aktiviteter. Takkesigelser til avtroppende styremedlemmer, velkommen til nye Quiz, evt høre med Lars Lotteri? I medlemsmøte må vi ha med tre saker: - en sak hvor medlemmene kan foreslå saker til dachshundtinget, evt. - kandidater til valg i NDF-styret. - presentasjon av aktivitetsplanen,	Bente  Eddie, Lars  Bente	08.02

<b>24/3</b>	<p><b>Styrets behandling av årsmøtedokumentene 2024</b></p> <p>Leder presenterer så langt forslag til styrets årsmelding. Årsmeldingen fra de tre komitéene blir lagt med som vedlegg. Avsluttet og revidert årsregnskap er blitt lagt inn som en del av dokumentene. Valgkomitéens innstilling blir innarbeidet i dokumentene.</p>	Bente	
<b>24/4</b>	<p><b>Sak innmeldt til årsmøte</b></p> <p>Sak innkommen fra Per Jacobsen vil bli presentert medlemmene i årsmøte dokumentene. Styret har gjennomgått saken og vil komme med sin innstilling på årsmøte</p>		
<b>24/05</b>	<p><b>Fotovegg</b></p> <p>Utstillingskomiteen forespør om muligheten for å investere kjøp av en fotovegg til fotograferinger av hunder på bla utstillingene våre. RC kan sponse noe mot logo på veggen.</p> <p>Styret er positiv til ønske. 4000-6000 eddie kan høre med utd hvis utstillingskomiteen kommer med utkast med vestbusk logo ikke rc</p>		
<b>24/06</b>	<p><b>Dialogmøte HS</b></p> <p>Innkalling og sakliste til dialogmøte med lokalklubbene, utvalgene og hovedstyret i NDF 30. januar 2023 kl. 18.30-21.30 på Teams.</p> <p>Bente og Anneli stiller</p>		
<b>24/07</b>	<p><b>Regnskap</b></p> <p>Oppsummerte regnskapet og tar årsoppgjør</p>	Bård	
<b>24/08</b>	<p><b>Orienteringssaker</b></p> <p>Eddie Moljord  Informasjon fra sporkomiteen  Leder: Lars D.Christensen(Leder)  Informasjon fra utstillingskomiteen  Anneli Holm  Info dommer april: Mette Mørkegaard</p>		
<b>24/09</b>	<p><b>Eventuelt</b></p> <p>Dna testing, noen klubber har dna testet, så langt liten populasjon som kan gi et svar på hva vi leter etter. Styret ønsker å ta saken opp på nytt når NDF kan vise til litt flere resultater og info.</p>	Leder / Bente	

